



四上

**4A Textbook
Note to Parents**

课次 Lesson	华文版	English Version
第一课 4A1	让您的孩子看看电视节目表，找找家人喜欢看的节目，并一起观看。过后，再让您的孩子和同学说一说和家人一起看电视的感受。	Let your child read the TV Programme Guide and find the favourite TV shows of family members, from which watching some of them together. Thereafter, encourage your child to share his viewing experience with classmates.
第二课 4A2	无	N.A.
第三课 4A3	无	N.A.
第四课 4A4	无	N.A.
第五课 4A5	让您的孩子用课本里所提供的公式算出自己的身体质量指数。	Get your child to calculate his/her Body Mass Index (BMI) using the formulae given.
第六课 4A6	您的孩子会在学校或班上参与一个宣传课程辅助活动的比赛。他将会负责宣传一项活动，为活动设计海报或电子简报、传单，并进行口头介绍。	Your child will be participating in a competition within his class or school to promote Co-Curricular Activities (CCAs). Through designing a poster, PowerPoint slides or brochure to promote a CCA of his choice, he gets the opportunity to introduce the CCA in oral presentation.
第七课 4A7	无	N.A.
第八课 4A8	无	N.A.
第九课 4A9	您的孩子在生活中看过点字吗？让他找一找在哪些地方、设施或东西上有点字，然后和同学说一说。	Have your child been exposed to Braille (a form of written language for the blind) in his daily life? He can do a search for places, facilities or objects that use this writing technique and share his learning experience with classmates.